
 

 
 

 

 

Hej! 

Tillbaka från en sommar och ledighet som väl varit sisådär vädermässigt här i 

Sverige. För egen del har det trots det varit bra att kunna koppla av lite och hämta 

energi inför hösten och jag hoppas ni kunnat göra detsamma. Det sista kanske inte 

gäller riktigt alla, ni är ju flera som arbetar som hårdast under sommarperioden t.ex 

inom besöksnäringen. 

Vi står inför en spännande höst med massor av initiativ och aktiviteter inplanerade. 

Bland annat laddar vi upp för flera företagsfrukostar så håll utkik efter inbjudningar. Vi 

fortsätter också med att satsa på dialogen med er företagare genom att göra 

företagsbesök. Vi har ett mål att vi ska ha genomfört 100 besök under året men det 

är egentligen inte kvantiteten som räknas. I stället handlar det om att vi får tillfälle att 

möta på er hemmaplan och lära känna er och er verksamhet. Vi vill kunna ta emot 

synpunkter och förslag på vad vi kan göra bättre som kommun så att ni ska kunna få 

de bästa förutsättningarna för att driva er verksamhet. Vår målsättning är att Haninge 

ska ha ett företagsklimat i världsklass och då behövs er input. Tveka inte att höra av 

er genom att maila mig direkt eller till vår e-postlåda så bokar vi ett besök.  

Jag vill även passa på att slå ett slag för att vår kommunstyrelseordförande Sven 

Gustafsson har öppet hus på onsdagar mellan kl 14 -15 i Kommunhuset. Där finns 

möjlighet att träffa honom mellan fyra ögon. 

Jag hoppas vi ses under hösten!  

Anders 

anders.wink@haninge.se 

 

 

 


